
Sportslig oppsummering: 

 

 

En sesong litt over det jevne, med en veldig framgang blant de yngre. Samtidig som vi har fått 

flere Rek. E.Rek så har også fremgangen kommet  resultatmessig. N.Ø. Skyttersamlag er 

heldige i forhold til mange andre samlag, som sliter med rekrutteringen. 

Vi har også  Veteraner som virkelig hevder seg, men det er rom for flere. 

Klasseskytterene holder et jevnt bra nivå, selv om de samlet sviktet under årets L.S, med et 

par unntak. Imidlertid rettet de opp noe med å bli nr. 4 på samlagsskytingen. 

Men som sagt ; det mest gledelige er alle de gode yngre skytterene våre. Disse må vi ta vare 

på!! 

 

 

 

 

 

U.K 

 

 

Siste års modell for å ta ut samlagslag er det en del dissens om, også innen U.K 

Men personlig mener jeg at vi fortsetter med samme modell et år til. Samlagsskytingen på 

årets L.S var samlet sett det beste N.Ø.S  noen gang har gjordt. Og med så mange gode 

rekruttskyttere vi rår over, er det nesten umulig å få tatt ut et lag blant disse på en rettferdig 

måte uten denne formen for uttak.  Så et Hjertesukk: for at formann U.K skal slippe å sitte å 

telefonere rundt de forskjellige lag om hvem som skal delta på : FM.   LS    og LDS 

oppfordres lagene til å sende kopi av påmeldingsliste til formann UK. 

 

Idar Moseng 

 


